
Bestyrelsesmøde tirsdag d. 31. juli 2024

Afbud: Diana, Lars

Online deltagere: ingen

1. Orientering fra kontoret

Der har været meget travlt i juli måned med ca. 3000 greenfeespillere. Shoppens omsætning har 
været på omkring kr. 200.000,-, hvilket er meget fint. Udvalget i dametøj hos vore leverandeører er 
desværre ikke ret stort.
Medlemstallet ser forholdsvis fint ud med omkring 10 medlemmer flere end sidste år på samme tid.
Tyveri af batterier fra buggyer er desværre et stigende problem på landsplan, og vi bør lave 
foranstaltninger til at imødegå dette. Vi opsætter derfor et kamera på pladsen.
Stig undersøger aktuel status på udendørsbelysning.

2. Regnskab 30.06.24

Resultat som forventet, specielt en god juli måned trækker i den rigtige retning. Der laves 
lageroptælling i shoppen for at få et nøjagtigt overblik over omsætning og overskud.

3. SGV mødet

Gensidig orientering – Kenn, Michael, Stig og Brian kommer med forslag til at øge indtægterne og 
få flere medlemmer af golfklubben til at melde sig ind, så det ikke ender med, at flertallet i SGV 
udgøres af tidligere medlemmer af golfklubben.

4. Konceptforslag, golfcafé

Nedenstående oplæg fra udvalget blev godkendt af bestyrelsen. Udvalget laver et oplæg til 
annonce og et oplæg til forhandlinger med interesserede, potentielle forpagtere.

På mødet i dag kom vi frem til følgende indstilling til bestyrelsen:

Fremtidigt koncept skal kaldes “Golf-cafe”, og ikke restaurant.
Vi vil som 1. prioritet søge efter en forpagter - med køkken- og/eller cafe-erfaring.
En lidt speciel ide er at finde en “etnisk” forpagter, f.eks. fra Thailand (har Esbjerg), Kina 
eller andet...  Vi tænker, at dette kunne sikre mere fleksibel arbejdskraft.
Menu-udvalg skal være ret begrænset og tage udgangspunkt i, hvad golfspillere (både 
medlemmer og greenfee) typisk ønsker sig.
Menu-udvalg skal diskuteres med det enkelte forpagter-emne, f.eks. indeholde asiatiske 
retter, hvis der er tale om en asiat.
Det skal også diskuteres nøje med forpagter-emner, hvordan en golfklub fungerer, 
sæson, åbningstider mm.
Det er vigtigt med så høj en grad af forventningsafstemning som muligt – mellem klubben 
og forpagteren. Og, at vi fra klubben/medlemmerne hjælper forpagteren med at lykkes.
Din økonomi-oversigt, Michael, er et godt udgangspunkt, denne kan vi anvende i 
ovennævnte diskussioner, dvs., vi kan vise den, men ikke udlevere den. Vi kan i sagens 
natur ikke “love” noget om økonomi-tal.

Løsningen med at ansætte cafe-personale er absolut kun en 2. prioritet, da vi vurderer den daglige
drift i denne situation som meget kompleks og belastende for Club Manager. Endvidere vil 
økonomien være meget usikker.



5. Fondsudvalget ønsker input til ønsker

Fondsudvalget vil gerne have forslag til, hvad man skal søge tilskud til. Mulige emner:

Udvidelse af taget over boggy carporten med solceller
Asfaltering af indkørsel
Renovering af drivingrange, som er i meget dårlig stand
Nye teesteder til korthulsbanen

6. Anvendelse af pengegaverne fra 2023

Vi skal inddrage betalerne ved et møde, gerne i starten af september. Bjarne foreslog havetraktor 
til småområderne omkring klubhuset. Han foreslog også flytning af træer visse steder.

Stig sender invitation.

7. Opdatering udvalg

Turneringsudvalg: 
Der er snart sidste tilmelding til klubmesterskabet. Stig har udsendt mail.
Greenkeepernes hævn afvikles igen i år i september.
Der er sponsormatch den 30. august.

Husudvalg:
Der var 8-10 deltagere, der brugte en lørdag lige inden regnbygerne tog over til at feje, fjerne 
ukrudt, grøde i bækken. Der indkaldes til en ny dag, gerne i september, da ukrudt vokser hurtigt.

Rekrutteringsudvalg:
Arbejder på nye tiltag, herunder en artikel til ugebladet.

Smuksakkerne:
Smuksakkerne er er koncept, der bliver ved med at give – der er nu ca. 20 små spillere. Juniorerne
skal klædes på til at modtage ”oprykkere” fra smuksakkerne, så aldersforskellen ikke bliver så 
tydelig.

Junior udvalget:
Se ovenstående. Ellers udvikler juniorafdelingen sig efter planen.

37+ udvalget:
Der er ca. 30 deltagere hver gang, og stemningen er rigtig god. 
Der indkaldes til en pro/am turnering den 18. august.
Den 22. september afholdes en gensynsmatch for medlemmer indmeldt i ´22, ´23 og ´24.
Der er oprette en facebookgruppe: Klub37+. Skanderborg-golfklub 

Sponsorudvalget:
Intet nyt.

Fondsudvalget:
Har fået nye medlemmer: Bent Eriksen, Uffe Stougaard og Marianne Herdicheck. Anni Andersen er
formand for udvalget.
Der arbejdes på ansøgninger til udlejningssæt til korthulsbane, udstyr til smuksakker og 2 buggyer.
Udvalget ønsker input til emner for ansøgninger!

Eliteudvalget:
Flere hold kan selv afgøre, om de skal rykke op!

https://www.facebook.com/groups/999905468513834/


Baneudvalget:
Er ved at lukke punkterne fra tidligere møder. Der plantes træer sidst på året.

8. Næste møder

25/9-2024 kl. 17.00
23/10-2024 kl. 17.00
13/11-2024 kl. 17.00

9. Evt.

Intet.


